

THE SENATE

Tuesday, May 10th, 1870

The Speaker took the chair at three o'clock.

After routine,

THE DEFENCE OF THE COUNTRY

Hon. Mr. Ryan made some remarks explanatory of his reasons for making the following motion of which he had given notice some time previously: that an humble Address be presented to His Excellency the Governor General, praying that His Excellency will be pleased to cause to be laid before this House, Copies of all Correspondence which has taken place since the first of January, 1869, between the Imperial and Dominion Governments, and between the latter and any of the Imperial Military Departments or authorities on the subject of withdrawing all or any portion of Her Majesty's Troops from Service in this Dominion, also, copies of all similar Correspondence on the subject of transferring to the Dominion Government, all or any of the Fortified Places now occupied by Her Majesty's Troops in this Dominion with the munitions of war contained therein or elsewhere. The hon. gentleman dwelt strongly on the importance of the Colonies to Great Britain, and showed that she owed it not only to her own dignity but to her self-interest as one of the great naval powers of the world, to protect her North American possessions; he believed that if England kept a small force in the Dominion, especially in the fortified places, we could easily do all that was incumbent on us for the protection of our own Territory.

Hon. Mr. Campbell replied that the correspondence in question was not yet completed and could not under those circumstances be brought down. He did not, however, think that there was anything to interfere with the propriety of informing the House that the Imperial Government, taking into consideration the large population and resources of this country, were of opinion that we should, in times of peace, take such measures as were necessary for our own protection. It was not, however, contemplated to interfere with the duty of the mother country in the times of war. The Government of this country, however, had been urging upon the Imperial authorities the necessity of sustaining the Dominion to the fullest extent against the attacks of those illegal organizations which were periodically threatening invasion. At present it was contemplated to withdraw the greater number of the troops of Her Majesty from this country. It was considered sufficient if certain important points—keys to the defence of the Dominion—should

LE SÉNAT

Le mardi 10 mai 1870

Le Président ouvre la séance à trois heures.

Après les affaires courantes,

LA DÉFENSE DU PAYS

L'hon. M. Ryan explique brièvement les raisons pour lesquelles il présente la motion suivante, dont il a donné préavis il y a quelque temps: qu'une humble adresse soit présentée à Son Excellence le gouverneur général espérant qu'il plaira à Son Excellence de faire transmettre à cette Chambre des copies de toute la correspondance qui a eu lieu depuis le 1^{er} janvier 1869 entre le gouvernement impérial et le Gouvernement du Dominion ainsi qu'entre celui-ci et l'un quelconque des départements militaires impériaux ou des autorités militaires impériales au sujet du retrait de toutes ou d'une partie des troupes de Sa Majesté en service au Dominion, et aussi des copies de toute correspondance semblable au sujet du transfert au Gouvernement du Dominion de toutes ou de l'une quelconque des places fortifiées occupées actuellement par les troupes de Sa Majesté au Dominion ainsi que des munitions de guerre entreposées là ou ailleurs. L'hon. sénateur souligne l'importance des colonies pour la Grande-Bretagne et montre que non seulement la dignité de celle-ci, mais son propre intérêt en tant qu'une des grandes puissances navales du monde exigent qu'elle protège ses possessions en Amérique du Nord; il est d'avis que si l'Angleterre maintenait une petite force armée au Canada, surtout dans les places fortifiées, nous pourrions facilement assurer la protection de notre propre territoire.

L'hon. M. Campbell répond que la correspondance en question n'est pas encore complète et ne peut donc être déposée à l'heure actuelle. Toutefois, il ne pense pas qu'il soit déplacé d'informer le Sénat que le gouvernement impérial, tenant compte de la population importante et des ressources de ce pays, est d'avis que nous devrions, en temps de paix, prendre les mesures qui s'imposent pour assurer notre propre protection. On ne songe pas à porter atteinte au devoir de la mère-patrie en temps de guerre. Le Gouvernement de ce pays, toutefois, a fait valoir aux autorités impériales la nécessité d'accorder au Dominion toute l'aide nécessaire contre les attaques des organisations illégales qui périodiquement nous menacent d'invasion. On songe actuellement à retirer du pays la plupart des troupes de Sa Majesté. Il est considéré comme suffisant de laisser des troupes en garnison dans certains endroits importants—lieux stratégiques—en ce qui concerne la défense du pays. Par contre, la défense d'autres endroits à l'intérieur du pays,